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Protokół nr 8/ 2019 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 22 maja 2019 r. w godz. 16:30 – 17:55  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski– przewodniczący Komisji  

2/ Tadeusz Czerwiecki – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki 

4/ Anna Ruszewska        

     

Nieobecni: 

1/ Sylwester Cimochowski        

2/ Jacek Niedźwiedzki  

3/ Sławomir Sieczkowski  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk     

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta    

3. Agnieszka Szyszko – Peł. ds. współ. z organ. pozarząd. 

4. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS sp. z o.o. 

5. Elżbieta Szczęsna – Wydz. Oświaty i Wychowania 

6. Ewelina Kowalczyk – Wydz. Oświaty i Wychowania 

7. Maciej Gołaszewski – Wydz. Oświaty i Wychowania 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi. Przewodniczący Komisji  wniósł do porządku posiedzenia 

jako punkt 2 projekt uchwały  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 7/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 17 kwietnia 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Suwałki na lata 2016 

– 2020.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                              

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2018. 

5. Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji przez organizacje 

pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 roku. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie suwalskiego bonu żłobkowego.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych „Zdolny Suwalczanin”. 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie realizacji 

Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych „Zdolny Suwalczanin”. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły I Stopnia 5              

w Suwałkach i włączenia jej do Zespołu Szkół Nr 4 w Suwałkach. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania      

i rozliczania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym 

formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których 

zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom z terenu Miasta Suwałki, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz 

terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych                

w Suwałkach oraz nadania statutu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2019 r. 

13. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 7/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 17 kwietnia 2019 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 7/2019 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty przez 

aklamację.  

Ad pkt.  2 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016 – 2020.         

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 Prezydent Cz. Renkiewicz przypomniał, iż na poprzedniej sesji jeden z radnych wystąpił 

z wnioskiem aby sprzedażą objąć również mieszkania w obiektach zabytkowych. Po dyskusjach 

ten projekt uchwały został skierowany do dalszych prac w komisjach Rady Miejskiej. Prezydent 

poinformował, że  miasto stoi na stanowisku niezbywania ww. lokali usytuowanych                                 

w budynkach zabytkowych.  

 Radna A. Ruszewska podziękowała p. Prezydentowi i p. Prezesowi za spotkanie, na 

którym została przekazana szczegółowa informacja na ww. temat.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miasta Suwałki na lata 2016 – 2020.         

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

  

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił korektę stawek w projekcie uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg                  

i Zieleni w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                              

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2018. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 

Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                         

i o wolontariacie, za rok 2018. 

Ad pkt.  5 

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji przez organizacje 

pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 roku. 

Propozycje stanowią załącznik nr 7 do protokołu.   

A. Szyszko przedstawiła jedno uzgodnienie, które wypracowano na Radzie Pożytku 

Publicznego jak również na spotkaniach organizacji pozarządowych. Pojawiły się wśród 

organizacji propozycje rozszerzenia priorytetów np. asystenta osoby starszej, czy asystenta 

osoby niepełnosprawnej. Pojawiła się propozycja uzupełnienia  działu, w którym znajdują się 

zadania w zakresie działalności na rzecz organizacji, o potrzeby wspierania wolontariatu. 

 

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała Propozycje priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji przez organizacje pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 roku. 
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Ad pkt.  6                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie suwalskiego bonu żłobkowego.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

  

Prezydent Cz. Renkiewicz  poinformował, świadczenie pieniężne pn.  suwalski bon 

żłobkowy, jest to odpowiedź na potrzeby suwalskich rodziców, powracających na rynek pracy 

i korzystających z usług niepublicznych podmiotów prowadzących na terenie miasta Suwałki 

działalność związaną z opieką nad dziećmi w wieku do lat 3. Forma ww. świadczenia, 

przyznawana  w kwocie 300,00 zł miesięcznie na każde dziecko, umożliwi dotarcie ze 

wsparciem pieniężnym do wszystkich zainteresowanych rodziców i pozwoli na częściowe 

pokrycie kosztów związanych z odpłatnością za pobyt dziecka w placówkach niepublicznych.  

Radny A. Turowski zapytał ile jest podmiotów niepublicznych na terenie miasta.                       

E. Kowalczyk Wydz. Oświaty – na terenie miasta znajduje się 11 podmiotów  niepublicznych 

(klubów i żłobków), oraz dwóch dziennych opiekunów.  

Radny B. Bezdziecki jaka jest średnia odpłatność w placówkach prywatnych.                                

E. Kowalczyk - odpłatność wynosi średnio 500 zł., bez wyżywienia.  Jest to opłata tylko za pobyt.  

E. Kowalczyk Wydz. Oświaty – poinformowała, że w związku ze zmianą podstawy 

prawnej w ustawie o świadczeniach rodzinnych  zostanie wniesiona na sesji autopoprawka.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie suwalskiego bonu 

żłobkowego.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych „Zdolny Suwalczanin”. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił poprawkę w projekcie uchwały,  która dotyczy 

zmiany przepisów wynikających z nowelizacji ustawy o systemie oświaty. Ze zmian                                    

w przepisach wynika, że jednostki samorządu terytorialnego, tworząc program wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży, powinny określić w drodze uchwały, szczegółowe 

warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, pobierającej naukę na terenie danej jednostki 

samorządu terytorialnego bez względu na miejsce zamieszkania, formy i zakres tej pomocy,                  

w tym stypendia dla uczniów uzdolnionych oraz tryb postępowania  w tych sprawach, 

uwzględniając w szczególności przedsięwzięcia sprzyjające eliminowaniu barier edukacyjnych, 

a także osoby lub grupy osób uprawnione do pomocy oraz potrzeby edukacyjnej na danym 

obszarze.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

 

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały                      

w sprawie przyjęcia Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych „Zdolny 

Suwalczanin”. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8                                                                                                                               

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie realizacji 

Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych „Zdolny Suwalczanin”. 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.    

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że zmiany w projekcie uchwały dotyczą 

załącznika tj. wniosku o przyznanie stypendium/nagrody Prezydenta Miasta Suwałk za 

szczególne osiągnięcia w nauce  lub sporcie, w związku z wprowadzonym RODO. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie realizacji Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych „Zdolny 

Suwalczanin”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły I Stopnia 5              

w Suwałkach i włączenia jej do Zespołu Szkół Nr 4 w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.    

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz  projekt uchwały jest odpowiedzią na potrzeby rynku pracy.  

Pani dyrektor  szkoły, która wystąpiła z wnioskiem o uruchomienie szkoły branżowej w ww. 

Zespole Szkół.  Szkoła będzie kształciła  uczniów w zawodzie kucharz i cukiernik.  

 Radny A. Turowski dodał, że w Zespole Szkół Technicznych w klasach 

wielozawodowych szkolą na kucharza i cukiernika. Czy w Zespole Szkół nr 4 jest taka potrzeba? 
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie założenia Branżowej 

Szkoły I Stopnia 5 w Suwałkach i włączenia jej do Zespołu Szkół Nr 4 w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt.  10                                                                                                                               

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania      

i rozliczania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym 

formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których 

zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom z terenu Miasta Suwałki, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz 

terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

 

 E. Szczęsna Wydz. Oświaty i Wychowania   poinformowała, że  zmieniły się załączniki 

do projektu uchwały. Zostały one uproszczone  i doprecyzowane zostaną rozliczenia placówek, 

dotacje za efekt w przypadku kwalifikacyjnych kursów zawodowych, jak również zostanie 

zmieniony załącznik dot. osób niepełnosprawnych.  Zmiany spowodowane są reformą oświaty, 

oraz zmian w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                     

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym                                           

i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom,                    

w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny                                   

i placówkom z terenu Miasta Suwałki, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich 

wykorzystania. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11        

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych                

w Suwałkach oraz nadania statutu. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.   
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 Prezydent Cz. Renkiewicz  przedstawił projekt utworzenia Centrum Usług Wspólnych 

wraz ze statutem tej jednostki, która będzie świadczyła  usługi na rzecz placówek oświatowych                           

i wychowawczych - szkół i przedszkoli. Został powołany zespół składający się  dyrektorów szkół, 

radnych i osób z urzędu, który wypracował  rekomendację. Centrum zostanie powołane do  

życia od 1 stycznia  2020 roku. Obsługa finansowo – księgowa oraz obsługa  kadrowo – 

płacowa i obsługa prawna przekazana byłaby do prowadzenia dla ww. jednostki. 

Poinformował, że została przeprowadzona analiza kadr  i 55 osób wykonuje czynności, które 

w przyszłości w CUW wykonywać będzie 35 osób. W związku z tym nastąpi zmniejszenie 

zatrudnienia. Każdy pracownik z tych 55 osób dostanie nową propozycję pracy z zachowaniem 

dotychczasowego wynagrodzenia, zmieniając tylko stanowisko. Zwrócił uwagę na to, że 10 

osób uzyskało uprawnienia emerytalne. Wszystkie osoby, które nie przyjmą nowych warunków 

pracy, miasto chce zagwarantować rekompensatę finansową (6 krotne wynagrodzenie 

miesięczne).  CUW będzie mieściło się na  V i VI piętrze w budynku Zespołu Szkół nr 1 przy                         

ul. Noniewicza 83, gdzie obecnie jest siedziba Suwalskiego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli.  

 Skarbnik Wiesław Stelmach  poinformował, jak przebiegały prace zespołu, który  

zajmował opiniowaniem  Centrum Usług Wspólnych.   Za podjęciem decyzji dotyczącej 

utworzenia CUW przemawiają rekomendacje Zespołu pracującego nad zasadnością powstania 

jednostki obsługującej. Do mocnych stron przemawiających za utworzeniem CUW zaliczane 

są: optymalizacja zatrudnienia i zasobów, oszczędności finansowe w okresie funkcjonowania, 

centralizacja, usprawnienie obiegu informacji i  dokumentów, wzrost efektywności pracy, 

szybki dostęp do dokumentów w wersji elektronicznej, ustandaryzowanie obsługi dokumentów, 

ograniczenie do minimum papierowej wersji  dokumentów - mniejsze ryzyko ich zagubienia, 

sprawne rozdzielanie pracy i zadań, optymalizacja, kontrola i nadzór nad nimi, poprawa 

jakości usług, możliwość przesuwania pracowników na stanowiska  wymagające wzmocnienia 

(zastępstwa), poprawa jakości wewnętrznej kontroli wydatków i dokumentacji budżetowej, 

skupienie dyrektora na działalności podstawowej, skrócenie drogi decyzyjnej                                               

i sprawozdawczej,  ujednolicenie procedur.   Prezydent Cz. Renkiewicz dodał, że na chwilę 

obecną potrzebne są środki finansowe w wysokości 600 tys. zł. na rozpoczęcie działalności 

wdrożenie CUWu, które to powinny zbilansować się w przeciągu 2 lat.  Skarbnik przedstawił 

również słabe strony: brak oszczędności w pierwszym okresie funkcjonowania CUW, potrzeba 

zakupu niezbędnego wyposażenia informatycznego, szkolenia, wypłaty ewentualnych 

rekompensat odchodzącym  pracownikom, którzy nie przyjmą nowych warunków pracy, objęcie 

niższych stanowisk pracy, pozostawienie równolegle papierowego obiegu dokumentów.  

 Radny T. Czerwiecki dodał do słabych stron ograniczenie  samodzielności dyrektorów. 

W. Stelamch nie zgodził się z takim stwierdzeniem, ponieważ prawo i ustawa mówi wyraźnie, 

że dyrektor nie przekazuje i nie może przekazać swoich uprawnień. Przekazuje jedynie sprawy 

z zakresu rachunkowości. Natomiast dyrektor ponosi odpowiedzialność  za gospodarność, za 

efektywne wykorzystanie środków finansowych, ponieważ to dyrektor tworzy plan finansowy 

przy pomocy pracowników CUWu.  

Radny B. Bezdziecki zapytał  czy kompetencje z dziedziny zatrudnienia, oceny 

pracowników pozostają w gestii dyrektora? W. Stelmach – wszystko to pozostaje w gestii 

dyrektora placówki.  

Prezydent Cz. Renkiewicz dodał, że dzięki powstaniu CUWu, zostaną odciążeni 

dyrektorzy placówek od  roli finansowej, a skupią się na pracy merytorycznej. Skarbik                          

W. Stelmach zacytował  art. 10 c ustawy  o samorządzie gminnym, który mówi, że zakres 

wspólnej obsługi nie może obejmować kompetencji kierowników jednostek zaliczanych do  

sektora finansów publicznych, do dysponowania  środkami publicznymi oraz zaciągania 

zobowiązań, oraz zatwierdzanie i sporządzanie i zatwierdzanie planów finansowych oraz 

przeniesień i wydatków w tym planie.    

Radny B. Bezdzicki dodał, że na tym  etapie  są  obawy dyrektorów  co do  

odpowiedzialności. Radny poprosił aby na przyszłość do prac w takich zespołach powoływać 

szerszy przekrój radnych. Prezydent Cz. Renkiewicz przyjął sugestię radnego B. Bezdzieckiego.   

  



8 
 

 

 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia Centrum 

Usług Wspólnych w Suwałkach oraz nadania statutu. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad pkt.  12                                                                                                                           

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.   

  

 W. Stelmach Skarbnik przedstawił i zreferował zmiany planu dochodów oraz zmiany 

planu wydatków  przedstawione w projekcie uchwały oraz w uzasadnieniu. Strona dochodowa 

to zwiększanie dochodów w dziale 700 z refundacji wydatków poniesionych na wykup gruntów 

pod budowę nowych ulic- dot. ul. Sejneńskiej. W administracji - jest to refundacja                                       

z powiatowego urzędu pracy oraz środki z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na kwalifikację 

wojskową – wypłata ekwiwalentu dla żołnierzy powołanych do rezerwy. W bezpieczeństwie 

publicznym dla Straży Pożarnej – jest to dotacja na budowę Komendy Straży Pożarnej.                          

W dochodach od osób prawnych i fizycznych – zwiększenie planu dochodów w podatku od osób 

prawnych oraz podatku dochodowym w gminie i w powiecie. W oświacie – refundacja  

wydatków poniesionych na termomodernizację Zespołu Szkół Nr 2 na ul. Kościuszki. Dotację 

otrzymaną na podstawie porozumień – nauka dzieci gminy Suwałki w  szkołach podstawowych 

w naszym mieście. W dziale rodzina – zwrot zasiłków pobranych (nienależnie) w latach 

ubiegłych. W planie wydatków zwiększenie  wydatków  w administracji, są to umowy zlecenia. 

Zmniejszenie rezerwy celowej dot. odprawy emerytalnej dla pracownika  Sz.P. Nr 7. W oświacie 

zwiększenie wydatków w szkołach podstawowych w Sz. P. Nr 7. Wynagrodzenia osobowe                           

i pochodne w szkołach branżowych I i II stopnia, oraz w szkołach zawodowych – Zespół Szkół 

Technicznych. W dziale ochrona zdrowia dla Szpitala Wojewódzkiego zostanie przekazana 

kwota na zakup aparatury medycznej dla oddziału laryngologicznego, dla  oddziału 

okulistycznego dla zakładu  patomorfologii, dla pracowni histopatologii, dla  kardiologii, dla 

oddziału ortopedycznego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 2 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych   
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Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2019 rok. 

–Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt.  13                           

Wolne wnioski.  

Pismo z Wydziału Oświaty  znak O.0012.3.2019 dot. pływalni w mieście Suwałki. 

– Pismo stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

1. Radna A. Ruszewska podziękowała za ww. informację, którą otrzymali członkowie 

komisji. Poprosiła o zorganizowanie spotkania z przedstawicielami, trenerami 

klubów pływackich. Wspomniała również o tym, aby Rada Sportu na swoim 

posiedzeniu zajęła się tematem wykorzystywania pływalni mieście Suwałki.  

Prezydent Cz. Renkiewicz  poinformował, iż na przełomie sierpnia i września 

odbędzie się Rada Sportu, która zajmie się sprawą finansowania sportu. W sprawie 

wykorzystania  basenu w Szkole Podstawowej Nr 10 Prezydent podkreślił, iż 

oczekuje od dyrekcji działania w tej sprawie. Potwierdził, że pomysł spotkania się                 

z całym środowiskiem pływackim jest bardzo dobry i na pewno  samorząd zajmie się 

tym tematem w najbliższym czasie.  

2. Radna A. Ruszewska  nawiązała do  odpowiedzi na  interpelację dotyczącą 

zamontowania 2  koszy przy SP nr 7. Radną zaniepokoiło stwierdzenie, że przy 

szkole dyrektor nie będzie w stanie zapewnić całodobowego nadzoru nad tym 

terenem. Prezydent Cz. Renkiewicz   poinformował, że zainteresuje się ww. 

tematem, który  zostanie  zgłębiony.  

3. Radny B. Bezdziecki   poprosił o zwrócenie uwagi p. Prezesowi Z. Walendzewiczowi 

o poprawę organizacji  odbioru odpadów od osób prywatnych.   

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     
        

 

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

          Andrzej Turowski 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


